
ding van het wetsvoorstel blijft
bestaan, thans niet wordt geschrapt.

Mevrouw Wagenaar (PvdA):
Voorzitter! De minister gebruikt de
woorden ’’thans niet’’, maar ik heb
ook gesteld dat wanneer er ten
aanzien van de door hem genoemde
zaken helderheid is verkregen, het
goed zou zijn om hiernaar nog eens
te kijken.

Minister Korthals: Dat is waar. U
zou er in eerste instantie met de
staatssecretaris van Cultuur over
moeten spreken, maar daartoe ben ik
ook bereid. U nodigt de regering uit
en de staatssecretaris en ik zijn dan
bij die discussie aanwezig. In de
richting van de heer Vos zeg ik nog
dat ik nu wel erg bezig ben om een
oordeel te geven over een zaak die
niet direct mijn portefeuille raakt. Ik
neem niettemin aan dat ik in de
geest van mijn collega’s heb
gesproken.

Voorzitter! Heeft de Nederlandse
regering in Brussel zitten slapen? Ik
weet het niet. Ik ben onvoldoende op
de hoogte van de achtergronden van
de onderhandelingen om daar een
oordeel over te kunnen geven. Ik
weet wel dat wij het over de
beleidslijn die moet worden gevolgd
eigenlijk eens zijn, hetgeen nog een
keer wordt bevestigd door de motie
van mevrouw Scheltema. Ik ben
eerlijk gezegd blij dat het amende-
ment is ingetrokken. Ik kan ook geen
bezwaar tegen dat amendement
hebben, want het is eigenlijk een
ondersteuning van het beleid dat ik
wil voeren.

De heer Rietkerk is duidelijk
bezorgd over de open normen. Ik
deel die zorg. Overigens is het
gemakkelijker gezegd dan gedaan. Er
moet heel wat gebeuren in Europa,
wil men in Brussel hierover dezelfde
gedachte ontwikkelen. Ik kan echter
zeggen dat ik met een zekere
vasthoudendheid die gedachte zal
proberen over te brengen. Of ik daar
volledig in zal slagen, durf ik op
voorhand niet te zeggen. Ik ben op
dit punt enigszins voorzichtig.

De heer Rietkerk (CDA): Ik denk ook
dat het niet gemakkelijk zal zijn, maar
het sprak mij aan dat de minister in
ieder geval de intentie heeft om er
heel veel aan te doen. In het
regeerakkoord is een ambitie
opgenomen. Daarin wordt uitdrukke-
lijk gesproken over juridisering.
Daarnaar heb ik verwezen.

Minister Korthals: Dat klopt. Een
van de grootste problemen met de
open normen is dat zij leiden tot
juridisering. Daar willen wij zoveel
mogelijk vanaf.

Voorzitter! Ik ben positief over de
drie ingediende moties.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, aan-
staande dinsdag te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 21.57 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. vijf brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 16 maart
1999 de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 25325,
25324, 25879, 26200-X en 26349,
heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

2. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van het verslag van
de Algemene Raad d.d. 22 februari
1999 (21501-02, nr. 283);
een, ten geleide van de agenda van
het formele Gymnich overleg te
Rheinhartshausen dat op 13 en 14
maart 1999 zal plaatsvinden
(21501-02, nr. 284);

drie, van de staatssecretaris van
Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van tien fiches die
werden opgesteld door de Werk-
groep Beoordeling Nieuwe
Commissievoorstellen (BNC) (22112,
nr. 111);
een, ten geleide van het verslag van
de Interne Marktraad gehouden op
25 februari 1999 (21501-01, nr. 123);
een, ten geleide van vijf fiches die
werden opgesteld door de Werk-
groep Beoordeling Nieuw
Commissievoorstellen (BNC) (22112,
nr. 110);

een, van de minister en de
staatssecretaris van Justitie, ten
geleide van het advies van de Raad

van State inzake de vraag of voor de
instelling van de Raad voor de
rechtspraak voorafgaande grond-
wetswijziging is vereist (26352, nr. 4);

een, van de staatssecretaris van
Justitie, over de stand van zaken
binnen het asielbeleid op dit moment
(19637, nr. 419);

een, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, over de
vraag of allochtone jongeren kunnen
deelnemen aan Europese onderwijs-
programma’s (21501-18, nr. 96);

een, van de Nationale ombuds-
man, ten geleide van het Jaarverslag
1998 (26445).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Defensie, te weten:
een, inzake reorganisatie Militaire
inlichtingendienst;
een, inzake Institutioneel onderzoek
naar het handelen van de overheid
op het gebied van militaire inlichtin-
gendiensten, 1945-1999;

twee, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, te weten:
een, inzake uitbreiding aandelenkapi-
taal N.V. Nederlandse Spoorwegen;
een, ten geleide van een afschrift van
een brief die gezonden is aan Delta
Radio inzake de aansprakelijkheid
m.b.t. de zendinstallatie in zee;

een, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
inzake eigendomsverhoudingen voor
instellingen in de gezondheidszorg;

een, van de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van vijf CJO-rapporten
TOP-5 Jeugd.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

4. de volgende brieven:
een, van A. de Vries, inzake

rekeningrijden;
een, van Trenité van Doorne, ten

geleide van een afschrift van een
brief die gezonden is aan de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties inzake gemeente-
lijke herindeling West-Overijssel.

Deze brieven e.a. liggen op de griffie
ter inzage.

Korthals
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